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Actielijst commissievergadering ÀBA Kalenderjaar 2018/2019

Datum 
raad

Datum 
commissie

Onderwerp Toezegging Uitvoering

07.05.18 23.04.18
Voorstel college betreffende financiering 
plan van aanpak project Brandveilig 
Valkenburg

De commissie ABA zal met enige 
regelmaat een update ontvangen over 
de voortgang van dit project.

Cie 19/09: de burgemeester zegt toe 
nog aan te geen op welke termijn de 
panden in de Grotestraat centrum en de 
Berkelstraat aan de beurt zijn. Want de 
planning is afhankelijk van hetgeen men 
nu tegenkomt.

Cie 17/06: de burgemeester betreurt 
het zeer dat het project brandveilig 
Valkenburg door een aantal factoren 
(zoals het vertrek van de projectleider 
naar een andere werkgever, waardoor 
er hernieuwd moet worden opgestart) 
vertraging heeft opgelopen. De insteek 
is om dit zowel intern als extern 
omstreeks 1 juli op te pakken. 
Cie 19/09: het project  is gestart en 
met de eerste hoteleigenaren is op 
ambtelijk niveau een vervolgtraject 
ingezet om te kijken welke zaken 
moeten worden opgepakt.
RV 5/11: er is inmiddels een 
projectleider geworven, die zowel dit 
project als ook het project de veiligheid 
in de groeves zal coördineren. 

01.07.19 17.06.19
Toekomstvisie 2035 Onder regie van de fractievoorzitters 

kijkt de gemeentesecretaris samen met 
externe partijen naar een update van de 
Toekomstvisie 2035. Zodra deze visie op 
papier staat wordt deze beschikbaar 
gesteld aan de fractievoorzitters om 
samen te kijken of deze op accenten 
dient te worden bijgesteld. Vervolgens 
wordt het stuk aan de raad voorgelegd. 
Ten aanzien van een aantal zaken in 

Proces loopt, het concept ligt ter 
bespreking met fractievoorzitters als 
klankbordgroep/stuurgroep. Na het 
verzamelen van de inbreng uit de 
fracties zal het voorbereid worden ter 
behandeling en vaststelling in raad. 
De uitwerking nav afstemming met de 
klankbordgroep is ambtelijk 
overgenomen ivm afscheid 
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deze Toekomstvisie is het zaak om snel 
op de stoep te staan bij het nieuwe 
college van Gedeputeerde Staten.

gemeentesecretaris. 

Rondvraag fractie VSP inzake 
verkeersveiligheid

De verkeerskundige vragen worden 
doorgeleid naar de betreffende 
portefeuillehouder.

De vragen zijn beantwoord in de cie 
SOB van 10/09 (zie het betreffende 
verslag).

Rondvraag fractie VSP inzake Misdaad 
Anoniem

De burgemeester zal tijdens het 
eerstvolgende overleg van de robuuste 
driehoek van Heuvellandgemeenten 
vragen of zij bereid zijn zich hier 
gezamenlijk bij aan te sluiten. 
Uiteraard wordt ook ambtelijk 
onderzocht wat de meerwaarde is als de 
gemeente zich aansluit bij Misdaad 
Anoniem.

Cie 19/09: a.s. donderdag vindt een 
overleg van de robuuste driehoek (het 
overleg van de Heuvellandgemeenten 
en de basiseenheid) plaats. Het 
aansluiten bij Misdaad Anoniem staat 
op de agenda van dat overleg.

30.09.19 16.09.19
Bespreekpunt (6.d) brief (118) van de heer 
Derks namens Alliantie tegen uitbreiding 
MAA

Het college steunt het MKBA onderzoek. 
De burgemeester zegt toe dit via een 
brief kenbaar te maken bij GS.

Brief is als bijlage toegevoegd aan deze 
actielijst.

Gewestelijke aangelegenheden De burgemeester stelt voor om in het 
presidium te kijken of het mogelijk is 
om professor Rotmans uit te nodigen om 
naar Valkenburg te komen.

Wordt door griffie opgenomen in 
agenda presidium 

Rondvraag fractie CDA t.a.v. beleids- en 
uitvoeringsregels

De burgemeester neemt de vraag of het 
mogelijk is een overzicht te krijgen van 
de beleids- en uitvoeringsregels mee. 

Overzicht is toegevoegd aan de 
actielijst. 
De projectgroep Omgevingswet heeft 
recent een inventarisatie gemaakt.
Vanuit elk team zit iemand in de 
Projectgroep Omgevingswet en de 
projectgroep leden hebben binnen hun 
eigen team de uitvraag gedaan naar de 
wet- en regelgeving en het beleid waar 
zij in dat team mee werken. De 
aangedragen stukken per team zijn 
vervolgens in bijgaande lijst 
samengevoegd. 
Hier wordt nog gecontroleerd op 
compleetheid aangezien het zo kan zijn  
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zijn dat de projectgroep leden wellicht 
een stuk niet op de lijst hebben gezet 
omdat ze dachten dat dit niet van 
toepassing is op de fysieke 
leefomgeving (en dus de 
Omgevingswet). 
Controle vindt nog plaats met daarnaast 
controle bij teams die nog geen stukken 
hebben aangeleverd. 
Proces loopt: griffie zal daarnaast 
nagaan of welke wijze het overzicht 
zelf en de regelingen voor raad het 
beste vindbaar zijn. 

Rondvraag fracties VSP/VVD t.a.v. huis-
aan-huis blad VIA Limburg

Het college wil graag weten welke 
afhaallocaties er in de gemeente 
Valkenburg aan de Geul worden 
voorzien.

De burgemeester beaamt dat de 
gemeente het weekblad gebruikt voor 
de openbare bekendmakingen. Op dit 
moment wordt juridisch onderzocht wat 
dit betekend en op welke manier men 
dit kan oplossen.

Zodra er iets te melden valt wordt de 
raad geïnformeerd en als het financiële 
consequenties heeft komt het college 
vanzelf bij de raad terecht.

Afdeling communicatie bereidt in 
november een voorstel voor met 
oplossingen voor het opvangen van de 
consequenties van deze wijziging. 


